
   Protokół posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

     z dnia 2.07.2021 

 

 

 

Posiedzenie odbyło się w Przedszkolu Publicznym „Promyczek”. Jego celem było 

zapoznanie się z funkcjonowaniem placówki i podsumowanie pracy odchodzącej na 

emeryturę pani dyrektor Lidii Szefke. Nieobecni  na posiedzeniu byli radni: Dariusz 

Chojnacki, Szymon Raczyński i Adam Michalak, którzy wcześniej usprawiedliwili swoją 

nieobecność. W posiedzeniu wzięła udział pani dyrektor Lidia Szefke, która przedstawiła 

najważniejsze, poza nadzorem dydaktycznym i organizacyjnym , dokonania 16 –letniego 

okresu kierowania placówką, a są to: 

- ogrodzenie frontu Przedszkola 

- wymiana drzwi i założenie domofonu z kamerami w salach zajęć  

- założenie elektronicznego systemu rejestrującego przyjście i rozchodzenie się dzieci 

- remont podłóg i założenie wykładzin 

- wymiana okien i założenie roletek 

- wymiana pieca gazowego i kaloryferów 

- remont dachu, ocieplenie budynku, wykonanie nowej elewacji 

- powiększenie przedszkola, remont i adaptacja pomieszczeń po hotelu 

- wybudowanie łącznika do nowej części przedszkola 

- remont kuchni, w tym : zakup zmywarek, głębokiego zlewu z młynkiem, wymiana          

mebli kuchennych, naczyń i patelni elektrycznej, zakup nowych wózków do przewozu 

posiłków 

- zakup sprzętu do podlewania, koszenia, podkaszania 

- założenie nowego podłoża na placu zabaw i pozyskanie urządzeń do rekreacji od 

sponsora – Rotary Club 

- obsadzenie zielenią frontu Przedszkola 

- stały zakup zabawek, pomocy dydaktycznych i książek 

- odmalowanie sal, założenie odbojników i osłonek na narożniki 

- zakup mebli do sal 

- realizacja projektów unijnych „Przedszkolaki z naszej paki”, kształcenie kompetencji 

kluczowych 

- wymiana oświetlenia w części Przedszkola 



- całkowita wymiana szafek w szatni 

- remont hydrantów 

- wymiana wszystkich stolików i krzesełek w salach 

- zakup nowych dywanów, a na czas pandemii zakupiono dla dzieci siedziska , które 

można dezynfekować 

- założenie strony internetowej 

- założenie wi-fi dla każdej grupy dzieci 

- zakup 2 laptopów, pozyskanie 2 komputerów dla potrzeb nauczycieli 

- pozyskanie 8 telewizorów z płaskim ekranem dla każdej grupy dzieci 

- pozyskanie 2 komputerów i monitorów dla intendenta i dyrektora przedszkola. 

 

 

Członkowie Komisji bardzo wysoko ocenili pracę pani dyrektor Szefke i ogrom pracy 

włożony w rozwój Przedszkola.  

 Omawiając zakończony właśnie rok pracy przedszkolnej Pani Dyrektor zwróciła 

uwagę na dwie kwestie, które powinny być przeprowadzone, by usprawnić i ułatwić pracę 

nowemu dyrektorowi.  Konieczne jest wprowadzenie do uchwały Rady Miejskiej określającej 

kryteria przyjęcia do przedszkola w II etapie dodatkowego kryterium, które będzie mogło być 

zastosowane w sytuacji, gdy liczba kandydatów  będzie większa niż liczba miejsc, a niektórzy 

kandydaci uzyskają w rekrutacji  taką samą liczbę punktów. 

Ponadto, zdaniem Pani Dyrektor, rekrutacja uzupełniająca powinna być przeprowadzana 

dopiero wtedy, gdy liczba wolnych miejsc przekroczy połowę liczby dzieci w jednej grupie, 

czyli będzie większa niż 10. Mniejsza ilość wolnych miejsc może być uzupełniona we 

wrześniu, poza rekrutacją.  

 Członkowie Komisji podzielili zdanie Pani Dyrektor w obu kwestiach, w związku z 

czym Przewodniczącemu Rady Miejskiej i Burmistrzowi przedstawione zostaną w tej sprawie 

wnioski.  

 

 

 

Protokołowała Alicja Żaguń 


